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17 oktober 2019 
 

Uit vorig verslag: 

Voorstellen: 

 Op verschillende locaties een langste tafel.   
 Van daaruit vertrekken en rondgang langs de verschillende locaties met fakkeltocht richting 

De Ververij. 
 Naast dit voorstel werd door de leden van De Vrolijke Kring ook gevraagd wat er dan met de 

scholen zou gedaan worden.  

Bespreking van deze voorstellen: 

Er waren een aantal bedenkingen bij het idee om langste tafels te organiseren op verschillende 
locaties. Uiteindelijk werd gekozen voor één centrale locatie: Botaniek.  

Er werd ook gekozen voor een middagmaaltijd aansluitend bij de boekvoorstelling van het boek van 
ATD dat uitkomt begin oktober. 

De optocht plannen we in na de maaltijd. We delen hierbij sensibiliserende en uitnodigende kaartjes 
uit. 

Ideeën voor de kaartjes: 

 Uitnodiging voor 17/10: deze kaartjes zouden ervoor uitgedeeld moeten worden 
 Vooroordelen die we op de achterzijde weerleggen 
 Uitnodiging voor het toneel van die avond in De Ververij  
 Quotes van mensen in armoede  

o Kris gaat na of we uitspraken uit het boek kunnen gebruiken op de kaartjes 

 

De dag zou er dan als volgt uitzien: 

 9u: Samenkomst in de Botaniek om samen te koken. 
 10u30: Boekvoorstelling ‘Waarheid of fabel - aan de onderkant ligt de lat hoger’. 
 11u30: Maaltijd al dan niet met ruimere omkadering (muziek, info...) 
 13u30: Optocht 
 14u30: getuigenis en moment stilte aan de steen + uitnodiging voor toneel in De Ververij 

 

 



 

Betrokkenheid van de scholen: 

Voorstel aan onderwijsopbouwwerk om iets te doen ikv de actie van het Netwerk: ‘Het langste 
schoolbord’ als campagne voor een maximumfactuur in het secundair onderwijs. 

 Judith gaat na bij het Netwerk of er met de beelden/ de schoolborden en de verzamelde info 
ook iets concreets gebeurt. Zoniet zullen zij passen voor deelname aan de campagne. En 
zullen de scholen dit jaar niet worden betrokken bij 17 oktober. 

 We dachten na over andere eventuele mogelijkheden voor de toekomst: educatief materiaal 
zoeken om mee naar de scholen te trekken en vorming te geven. Of een vorming adhv dit 
educatief materiaal organiseren voor leerkrachten zodat zij dit zelf kunnen integreren in hun 
klas/school. 

 

Bijkomende bedenkingen /voorstellen: 

 Moet de optocht worden aangevraagd? 
 Kunnen de scholen aansluiten bij de optocht? Eventueel kleine schoolbordjes met een 

boodschap meedragen? 
 De Vrolijke Kring bekijkt of ze in De ververij nog een receptie met broodjes doen voor het 

toneel; Zij willen graag van de gelegenheid gebruik maken om sympathisanten te bedanken 
en te betrekken. 

Volgend overleg: 3 en 10 september van 12u tot 14u in De Vrolijke Kring 

 

 


